

We prepare for



English Qualifications™

As a preparation centre, **Saint Etienne School**, prepares and registers candidates for Cambridge English Qualification with an authorised centre.

Obtaining one or more of these international diplomas will allow the students to evaluate their level and value their CV.

English is everywhere, this is an international language, to research and travel. You need to speak English in many jobs and higher and professional schools demand a good level of English.

English is in our daily life (music, films, video games...) and we open to the world.

English is IMPORTANT for your future.

En tant que centre de préparation, **le collège Saint Etienne** prépare et inscrit des candidats aux examens Cambridge English par le biais d'un centre d'examen agréé.

L'obtention d'un ou plusieurs de ces diplômes internationaux permettra d'évaluer le niveau des élèves et pourra aussi valoriser leur CV.

L'anglais est partout, c'est une langue internationale, pour faire des recherches, des voyages, il faut parler anglais dans de nombreux métiers et les écoles supérieures demandent un bon niveau d'anglais. L'anglais est aussi dans notre vie quotidienne (musique, films, jeux vidéo...), et nous ouvre à d'autres cultures.

L'anglais est IMPORTANT pour votre futur.